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Protokół Nr 20/16 

Posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego, które odbyło się 26 października 2016 roku w Gabinecie 
Przewodniczącego Sejmiku w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego 
przy al. IX Wieków Kielc 3 w Kielcach. Godzina rozpoczęcia 10.00. 

Obrady prowadził dr Grzegorz Świercz – Przewodniczący Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi zał. 1 do protokołu. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie  
z listami obecności stanowiącymi zał. 2 i 3 do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 
stypendiów dla szczególnie uzdolnionych uczniów gimnazjów i liceów 
ogólnokształcących w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2016/2017  
w ramach projektu pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. Regionalny 
program stypendialny dla szczególnie uzdolnionych uczniów gimnazjów i liceów 
ogólnokształcących województwa świętokrzyskiego realizowanego w obszarze 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata  
2014-2020. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 
stypendiów dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół zawodowych w województwie 
świętokrzyskim w roku szkolnym 2016/2017 w ramach projektu pozakonkursowego 
Województwa Świętokrzyskiego pn. Regionalny program stypendialny dla szczególnie 
uzdolnionych uczniów szkół zawodowych województwa świętokrzyskiego realizowanego 
w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego  
na lata 2014-2020. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej Gminie Strawczyn z przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa oświetlenia parkowego Alei Lipowej w Oblęgorku”. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa 
Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2015/2016. 

5. Sprawy różne. 
 
Projekty uchwał stanowią załącznik do akt XXVII sesji Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego. 
 
Przebieg posiedzenia: 
 
dr Grzegorz Świercz – Przewodniczący Komisji powitał zgromadzonych i zaproponował 

przegłosowanie porządku posiedzenia.  

Radni przyjęli go jednogłośnie pozytywnie. 

 

Ad. 1. i 2. 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendiów dla szczególnie uzdolnionych uczniów gimnazjów i liceów ogólnokształcących 

w województwie świętokrzyskim w roku szkolnym 2016/2017 w ramach projektu 

pozakonkursowego Województwa Świętokrzyskiego pn. Regionalny program stypendialny 

dla szczególnie uzdolnionych uczniów gimnazjów i liceów ogólnokształcących 
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województwa świętokrzyskiego realizowanego w obszarze Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendiów dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół zawodowych w województwie 

świętokrzyskim w roku szkolnym 2016/2017 w ramach projektu pozakonkursowego 

Województwa Świętokrzyskiego pn. Regionalny program stypendialny dla szczególnie 

uzdolnionych uczniów szkół zawodowych województwa świętokrzyskiego realizowanego 

w obszarze Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego  

na lata 2014-2020. 

 

 

Małgorzata Kowalińska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem do projektów 

uchwał. Dodała, iż regulaminy stypendiów są dostosowane do uwag spływających ze strony 

nauczycieli (np. obniżenie średnich ocen dla uczniów szkół zawodowych i zachowanie 

wysokich średnich dla pozostałych). Udostępnione są trzy numery telefonów pod którymi 

można się wszystkiego dowiedzieć. Nauczyciel – opiekun może zająć się maksymalnie 

trzema uczniami. Wynagrodzenie takiego nauczyciela, to 500 zł brutto za jednego ucznia. 

Jest to niewielka kwota, ale zobowiązuje do większej staranności. 

 

W dyskusji uczestniczyli: Marek Strzała, Grzegorz Świercz, Małgorzata Kowalińska, Tadeusz 

Kowalczyk, Izydor Grabowski.  

Radnych interesowało m.in., jakie są koszty organizacji tego przedsięwzięcia i czy 

przypadkiem nie przekraczają zysków dla uczniów. Uzyskali odpowiedź, iż jest to około 10%. 

Ponadto pytania dotyczyły przedmiotów, miejsca zameldowania ucznia, ogólnych warunków 

przyznawania stypendiów. Panowie będący nauczycielami podzielili się swoimi 

doświadczeniami w tej dziedzinie. 

 

Projekty uchwał zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie (zał. 4 i 5). 

 

Ad. 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Gminie Strawczyn z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa oświetlenia parkowego Alei Lipowej w Oblęgorku”. 

 

Małgorzata Kowalińska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z uzasadnieniem. Podkreśliła,  

że aleja nie prowadzi donikąd, tylko do muzeum będącego pod zarządem Województwa. 

Uważa, iż oświetlenie jest niezbędne. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie (zał. 6).  

 

Ad. 4. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2015/2016. (zał. 7) 
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Małgorzata Kowalińska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 

Kultury, Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z załączoną szczegółową informacją 

przekazaną Radnym.  

 

W dyskusji uczestniczyli: Izydor Grabowski, Małgorzata Kowalińska, Grzegorz Świercz. 

Radni między innymi chcieli wiedzieć, czy subwencje wystarczają. 

Padła odpowiedź, że nie wystarczają, ubywa uczniów i jeszcze ubywa subwencji. W tym 

roku subwencja była pomniejszona o 600 tysięcy w stosunku do projektów. Teraz przez dwa 

lata nie było podwyżek dla nauczycieli, więc nie był ten „komin” aż tak duży.  

 

Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 

 

Ad. 5. 

Sprawy różne. 

 

dr Grzegorz Świercz – Przewodniczący Komisji poinformował, że zwrócił się do niego 

Komendant Chorągwi Kieleckiej ZHP Tomasz Rejmer o możliwość przyjścia na posiedzenie 

Komisji. Chorągiew zgłaszała się do Marszałka o dofinansowanie różnych przedsięwzięć, 

pieniądze otrzymała i dobrze wykorzystała. Teraz Komendant chciałby przyjść podziękować 

za dofinansowanie oraz zaprezentować, na co pieniądze zostały wydane. 

 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na wprowadzenie takiego punktu na najbliższym 

posiedzeniu. 

 

Na tym posiedzenia zakończono o godz. 10.45. 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

 

           dr Grzegorz Świercz 

 

 

 

Protokół sporządziła  

Daria Biskup-Kozik 

 

 

 


